

聖堂報告
天主之母聖瑪利亞
1/1/2026

1. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」，以鼓勵教友以心神與真理朝拜，與基督作精神的契合，詳情如下...

日期：1月3日（本星期六）

時間：上午 8:15 – 9:15（即平日 7:40 彌撒後）

2. 2026 年一月份「納爵納福者英會」的聚會，將會邀請到教友蔡定國醫生（精神科專科醫生）跟大家分享「如何應對創傷後的情緒困擾」，歡迎各位弟兄姊妹一起參與，強化身心健康。活動資料如下：

日期：1月7日（星期三）

時間：下午 2:00 至 3:45

地點：聖堂一樓雅聚軒

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
Solemnity of Mary, Mother of God
1st January 2026

- 1.** The Adoration of the Blessed Sacrament for January 2026 will take place on Saturday, January 3, from 8:15 AM to 9:15 AM, immediately following the daily Mass at 7:40 AM. All parishioners are warmly invited to join us for this special occasion.
- 2.** The upcoming meeting of the St. Ignatius Chapel senior group will feature a presentation by Dr. TSOI Ting Kwok (a psychiatrist) on "How to Cope with Post-Traumatic Emotional Distress." All brothers and sisters are welcome to participate and strengthen their mental and physical health. Event details are as follows:

Date: January 7th (Wednesday)

Time: 2:00 PM to 3:45 PM

Location: Faber Room, First Floor, Chapel

The above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!